
الجديد العصر  القديم مع مسرات  العالم  سحر 
القديم، العماني  السوق  أجواء  إلى   ينقلك مقهى وادي حبيب 

المأكولات تقدم  داخلية غير رسمية وحانة خارجية   ويوفر واحة 
اللامتناهي. السباحة  حمام  بجوار  التشمس  كراسي  على   والمشروبات 

الأصل ذات  بالقهوة  ويتميز  والحديث،  التقليدي  بين  المقهى   يمزج 
دع المحلية.  الأخضر  الجبل  بمكونات  الممزوجة  والجيلاتو   الواحد 

القديمة التجارة  بنكهات طرق  ذوقك  يثير  وادي حبيب  مقهى 

Old world charm with new age delights
Café Wadi Habib transports you back to the ambience of an old Omani 
Souq, offering a casual indoor oasis and an outdoor bar serving food 
and drinks to your sun lounger by the infinity pool. The café blends 

traditional and modern , featuring single-origin coffee and gelato infused 
with local Jabal Akhdar ingredients. Let Café Wadi Habib tantalize your 

taste buds with flavours of the ancient trade routes.



 منذ عام 1921 ، كانت شركة                 رائدة في مجال معالجة المياه وتنقيتها. مع
للبيئة رائعًاً وصديقًاً  مذاقًاً  لك  لنقدم  معهم  عقدنا شراكة  فقد  الاستدامة،  في  المتمثلة   أهدافنا 
الشرب لمياه  الكربونية  البصمة  إلى خفض  ذلك  أدى  والفوارة، وقد  والباردة  الصحية   ومياههًًا 
المنتجع أنحاء  جميع  في  البلاستيكية  العبوات  ونفايات  تقريبًاً  الصفر  إلى 

Since 1921, Culligan has been leading the way for water treatment 
and filtration. With our goals of sustainability, we have partnered 
with them to bring you eco-friendly great tasting and healthy 
ambient, cold and sparkling water. This has enabled an almost zero 
carbon footprint for drinking water and zero plastic bottle waste 
throughout the resort.

بالاستدامة ملتزمون 
Committed To Sustainability

أدناه المزارع  تغذي  لدينا  المعالجة  المياه  فإن  المبادرات،  الضوء على بعض  لتسليط 
لدينا الشرب  قشة  تدويره.  المعاد  الزجاجات  أغطية  لدينا مصنوعة من  قائمة   أغطية 
الخام الغذائية  نفاياتنا  تجفيف  يتم  البيولوجي.  للتحلل  القابل  السكر  قصب  من   مصنوعة 
سعيها لمواصلة  المحلية  المبادرات  لدعم  المحلية  الحكومة  مع  ونعمل  سماد،  إلى   وتحويلها 
الأخضر الجبل  في  المجتمع  حياة  لتحسين 
. معًاً أفضل  مكانًاً  العالم  ساعدونا في جعل 

To highlight a few initiatives, our treated water feeds the farms below, our 
menu covers are made from recycled bottle caps and our straws are made 
from biodegradable sugarcane. 
Our raw food waste is dewatered and composted and we work with the 
local government to support local initiatives to continue their drive to 
improve community living in Jabal Akhdar.

Help us make the world a better place together.

Culligan



Box Appetizerمقبلات
)نباتي( والكوب  الأفوكادو   سلطة 
AVOCADO AND COBB SALAD (V)				    OMR 9
مسلوق، طماطم كرزية، خس ببيض  الحمراء،  الفاصوليا  الحلوة،  الذرة  الأفوكادو،  الطازجة،  الكينوا  سلطة 
المقرمشة الخبز  وقطع  الكريمية،  والخردل  العسل  مسكلون، صلصة 
Organic Quinoa, Avocado, Corn, Kidney Beans,  Boiled Egg, Cherry Tomato, 
Mesclun Lettuce,  Creamy Honey Mustard Dressing, Croutons  

المتنوع الآسيوي  ساتاي 
ASIAN ASSORTED SATAY  (N/D) 		  OMR 11
الياسمين أرز  الخيار،  السوداني، سلطة  الفول  لحم ضأن، صلصة  أسياخ  دجاج، 
Chicken, Lamb Skewers, peanut sauce, Cucumber Salad, Jasmine Rice

عُُماني )نباتي( ١٢ ريال  التقليدية  الشرقية  المقبلات 
MIDDLE EASTERN ANTIPASTO (V)	 OMR 12
مناقيش زعتز العكاوي،  جبنة  الحلوم، حمص، محمرة،  كفتة  الحمس،  فلافل 
Chickpea Falafel, Halloumi Fritter, Hummus, Muhammara, Akkawi and Zaatar Manakeesh

الكربوهيدرات( منخفض   | الغلوتين  من  )خال  تمبورا  سمك وروبيان 
TEMPURA FISH AND SHRIMP  (G|L) 	 OMR 12
ورقيات مقلية، سلطة  بطاطا  تارتار،  مقرمش، صلصة  متبل، روبيان  مقلي  سمك 
Spiced Marinated Batter Fried Fish, Breaded Gulf Shrimps, Tartare Sauce, 
French Fries, Salad Leaves

المغذى على الأعشاب البقر  أنجوس من  لحم   برجر 
GRASS FED ANGUS BEEF BURGER (G/D)  		  OMR 10
باربكيو خاصة أرجواني، صلصة  ملفوف  مقدد،  بقري  لحم  بالزعتر، بصل محمر، طماطم طازجة، جبنة شيدر،  بريوش  لفافة 
Zatar Brioche Bun, Caramelized Onion, Ripe Tomato, Cheddar Cheese, Veal Bacon, 
Purple Slaw, Homemade BBQ Sauce

ذائب تونة وجبن 
TUNA AND CHEESE MELT (D)	 OMR 9.5
إيمنتال أحمر، جبنة  والطماطم، طماطم روما، شرائح بصل  الجبل  مع زيتون  فوكاتشيا        خبز 
Jabal Olive Tomato Foccacia,  Roma Tomato, Red Onion compote, Emmental Cheese  

الكيساديلا تكا دجاج مع 
CHICKEN TIKKA QUESADILLA (D/G)  		  OMR 5.5
فلفل حلو، جبنة شيدر جاك مع جواكامولي، صلصة الكامل، بصل،  القمح  تورتيلا  رقائق 
الكزبرة، جرجير صغير أوراق  حامضة،  كريمة  هالبينو، 
Whole Wheat Tortilla, Onion, Bellpepper, Jack Cheddar Cheese Guacamole, 
Jalapeno Salsa, Sour Cream, Coriander Leaves, Microcress

N - Nuts  |  D - Dairy  |  V - Vegetarian  |  VG - Vegan  |
SF -  Seafood  |  S - Spicy  |  E - Egg  |  GF - Gluten-free 
Menu items may contain or come into contact with allergens. Ask our staff for more information. 
All prices are in Omani Rials and subject to 8% service charge, 5% VAT and 4% Tourism Tax.



Fakihat Al Teen Al Shawky
The fruit of the prickly pear (Opuntia ficus-indica) is characterised by cylindrical 
shape. The outer rind of the fruit contains a few thorns, and the colour of the rind 
and pulp of the prickly pear is green at the beginning and as the fruits ripen, the 
colour of the pulp changes from the inside to yellow and red hues. The prickly 
pear tastes like a mixture of watermelon and raspberry fruit, while its aroma is 
close to cucumber.



N - Nuts  |  D - Dairy  |  V - Vegetarian  |  VG - Vegan  |
SF -  Seafood  |  S - Spicy  |  E - Egg  |  GF - Gluten-free 
Menu items may contain or come into contact with allergens. Ask our staff for more information. 
All prices are in Omani Rials and subject to 8% service charge, 5% VAT and 4% Tourism Tax.

Box Appetizer
والجبنة الحلوة  الذرة  توست 
SWEETCORN CHILLI CHEESE TOAST (G/D)		  OMR 5.5
بانيني الجبن، صلصة هالابينو، بصل، خبز  أنواع من  أربعة  فلفل حلو، 
Bellpepper, Four Cheese, Jalapeno, Onion, Panini

نباتي(  | الكربوهيدرات  )منخفض  والصويا  العدس  	سلايدر 
LENTIL AND SOY SLIDER (L|V) 		  OMR 6.5
الشمندر، طماطم، خس روماني، جبنة شيدر، صلصة سريراتشا لفافة  والعدس،  الصويا  فول  شريحة 
Soy and Lentil Patty, Beetroot Bun, Tomato, Romaine, Cheddar Cheese, Sriracha Sauce

السلطة مع  العمانية  البطاطا  رقائق  مع  السندويشات  تُقُدم 
Sandwiches served with Oman Chips and Side Salad

مقبلات



Speciality Coffee
استثنائية طعم  لتجربة  ومخمّّرة  بإتقان،  محمّّصة  بشغف،  محضّّرة 
Crafted with passion, roasted to perfection, and brewed for an exceptional taste experience.

COLD DRIP COFFEE البارد التقطير  	قهوة 
البارد الماء  باستخدام  بتأنٍٍ  مخمّّرة  وغنية  قهوة حريرية 
Smooth, rich coffee brewed slowly with cold water.

V60 POUR OVER قهوة في60 للصب اليدوي	
اليدوي الصب  بأسلوب  محضرة  بالنكهات،  مفعمة  نقية  قهوة 
Clean, flavorful coffee made using a pour-over method.

CHEMEX كيمكس	
متميزة وذوقية  بصرية  لتجربة  الأنيق  كيمكس  إبريق  في  مخمرة  ومنعشة،  قهوة صافية 
Crisp, clear coffee brewed in a stylish carafe.

SPANISH COFFEE الإسبانية 	القهوة 
من لمسة ساحرة  مع  المحلى،  المكثف  بالحليب  ممزوج  الغني  الإسبريسو  من  تحفة 
ملكية  متعة  لتجربة  مخفوقة  كريمية  بطبقة  ومتوجة  القرفة، 
Blending rich espresso with sweet condensed milk and a hint of cinnamon, 
crowned with frothy whipped cream for a delightful indulgence.
العماني بالريال  بسيطة  إضافية  رسوم  مقابل  الخاصة  الحليب  خيارات  تتوفر  ملحوظة: 
Note : Special milk options are available for a small extra charge of OMR 1

TURKISH COFFEE قهوة تركية	
الفاخرة بالتوابل  ممزوجة  وعطرية  غنية  .قهوة 
Rich, aromatic coffee infused with exotic spices.

LEBANESE CHAI LATTE شاي لاتيه لبناني	
التوابل عطرية مع  .شاي كريمي 
Creamy chai with fragrant spices.

ARABIC MOCHA العربية 	الموكا 
الداكنة بالشوكولاتة  ممزوجة  مخملية  قهوة 
Velvety coffee with dark chocolate.

SPICED CAPPUCCINO التوابل 	كابتشينو 
المعتدلة التوابل  من  فريد  بمزيج  معزز  كلاسيكي  كابتشينو 
Classic cappuccino with warm spices.

ROSE CARDAMOM AFFOGATO أفوغاتو الورد والهيل	 OMR 4
الورد مع لمسات عطرية زهرية إسبريسو فوق آيس كريم ماء 
Espresso over Rosewater ice cream with floral hints.

ROSELLA COFFEE 	 OMR 3
نكهة حامضة لتجربة  الحيوية،  بأزهار روزيلا  القهوة ممزوج  مزيج منعش من 
A tangy blend of coffee infused with vibrant rosella flowers, delivering a
refreshing and fruity flavor experience.

الخاصة القهوة  روائع 

N - Nuts  |  D - Dairy  |  V - Vegetarian  |  VG - Vegan  |
SF -  Seafood  |  S - Spicy  |  E - Egg  |  GF - Gluten-free 
Menu items may contain or come into contact with allergens. Ask our staff for more information. 
All prices are in Omani Rials and subject to 8% service charge, 5% VAT and 4% Tourism Tax.
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Hemar Al Jabal Al Akhdar
Donkeys have been integral to the traditional lifestyle in Jabal Akhdar for centu-
ries. The region’s steep and rocky terrain makes modern transportation challeng-
ing, so donkeys are essential for transporting goods, especially in areas that are 
inaccessible by vehicles.



Al Ward Al damashqi
Allium stipitatum, Persian shallot, is an Asian species of onion native to central 
and southwestern Asia. Some sources regard Allium stipitatum and A. hirtifo-
lium as the same species, while others treat A. stipitatum and A. hirtifolium as 
distinct. 



Single Origin Coffeeقهوة من مصدر واحد
استثنائية طعم  لتجربة  ومخمّّرة  بإتقان،  محمّّصة  بشغف،  محضّّرة 
Crafted with passion, roasted to perfection, and brewed for an exceptional taste experience.

NICARAGUA نيكاراغوا	 OMR 3.2
والتفاح بالكراميل  غنياًً  كوباًً  لتمنحك  عمان  في  بفخر  محمص 
بقوام جيد وحموضة متوسطة  النواة  والفواكه ذات  والشوكولاتة 
Proudly roasted in Oman to give you a cup full of caramel, apple, chocolate, 
stone fruits and apple with good body with medium acidity.

COLOMBIA كولومبيا		  OMR 3.2
الحمضيات بنكهات  غنياص  كوباًً  لتمنحك  عُُمان  في  بفخر  محمصة 
متوسطة وحموضة  كريمي  ملمس  مع  المحمصة،  والمكسرات  والكراميل 
Proudly roasted in Oman to give you a cup full of citrus fruits, caramel, 
roasted nuts with a creamy mouth feel, medium acidity.

N - Nuts  |  D - Dairy  |  V - Vegetarian  |  VG - Vegan  |
SF -  Seafood  |  S - Spicy  |  E - Egg  |  GF - Gluten-free 
Menu items may contain or come into contact with allergens. Ask our staff for more information. 
All prices are in Omani Rials and subject to 8% service charge, 5% VAT and 4% Tourism Tax.



Coffee
الكمال لتحقيق  فائقة  بعناية  المحضرة  العريقة  قهوتنا  بسحر  استمتع 
لها تقاوم ونكهة لا مثيل  ونيل تجربة عطرية لا 
Savour the timeless allure of our classic coffee, meticulously brewed to perfection 
for an irresistible aroma and bold flavour experience.

ESPRESSO إسبريسو	
القوية القهوة  جرعة واحدة مركزة من 
A single shot of strong, concentrated coffee.

МАССНІАТО ماكياتو	
المخفوق الحليب  من  رقيقة  ولمسة  الإسبريسو  مذاق مضاعف 
Double shot espresso with a touch of textured milk.

CAPPUCCINO كابتشينو	
تام بتناغم  المخفوق  الحليب  ونعومة  الإسبريسو  قوة  بين  تجمع  قهوة عريقة 
A classic coffee made with espresso and textured milk.

AMERICANO : أمريكانو	
الساخن بالماء  ممدد  إسبريسو 
Espresso diluted with hot water.

PICCOLO LATTE بيكولو لاتيه	
المخفوق الحليب  مذاق مضاعف من الإسبريسو و50 مل من 
Double shot espresso with 50 ml of textured milk.

FLAT WHITE فلات وايت	
المخفوق الحليب  مذاق مضاعف من الإسبريسو و110 مل من 
Double shot espresso with 110 ml of textured milk.

CAFÉ LATTE كافيه لاتيه	
المخفوق الحليب  مذاق مضاعف من الإسبريسو و180 مل من 
Double shot espresso with 180 ml of textured milk.

CAFÉ MOCHA كافيه موكا	
وشراب المبخر  والحليب  الإسبريسو  تمزج  فنية   تحفة 
الكاكاو وبودرة  المخفوقة  الكريمة  تتوجها  .الشوكولاتة، 
A luxurious blend of espresso, steamed milk, chocolate syrup topped  
with whipped cream & cocoa powder.

CORTADO كورتادو	
يقدم المبخر،  الحليب  ونعومة  الإسبريسو  قوة  بين  مثالي   توازن 
ومتناغمة قهوة مركزة  لتجربة  .في كوب صغير 
A smooth blend of equal parts of espresso and steamed milk for a balanced, 
rich coffee experience.

القهوة

N - Nuts  |  D - Dairy  |  V - Vegetarian  |  VG - Vegan  |
SF -  Seafood  |  S - Spicy  |  E - Egg  |  GF - Gluten-free 
Menu items may contain or come into contact with allergens. Ask our staff for more information. 
All prices are in Omani Rials and subject to 8% service charge, 5% VAT and 4% Tourism Tax.
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Zahrat Al Khawakh
Peach blossoms are pale pink with a deep magenta center. They have five petals 
and are 2-3 centimeters in diameter. The flowers appear very early, even before 
the leaves begin to emerge. Their mildly sweet aroma is reminiscent of honey and 
almond and they have a fruit nectar finish on the palate.



Al ‘Asal Al Omani
In the traditional Omani beekeeping method, the beehive is placed in the 
hollowed-out trunk of a palm tree, which creates a unique flavour of honey. 
There are over 17,000 beekeepers in Switzerland, each owning an average of ten 
colonies of bees.



Teas
يتم الحصول عليها مباشرة من شاي جينغ، حيث  يتم  يدويًاً، والتي  المصنوعة  الشاي  أنواع  انغمس في هدوء 
استثنائية حقًاً تجربة شرب شاي  مما يضمن  والروائح،  النكهات  متناغم من  لتقديم مزيج  بدقة  .تنسيق كل مزيج 
Indulge in the serenity of our handcrafted teas, sourced directly from Jing Tea, where each 
blend is meticulously curated to offer a harmonious blend of flavors and aromas, ensuring a truly 
exceptional tea-drinking experience.

JING ASSAM BREAKFAST جينغ آسام الإفطار	 OMR 2
JING MOUNTAIN GREEN جينغ ماونتن جرين	 OMR 2.5
JING PEPPERMINT النعناع 	جينغ  OMR 2.5
JING JASMINE SPRING GREEN جينغ البابونج	 OMR 2.5

LEMONADES الليمون 	عصير 
الحامض الليمون  من  المحضر  المنعش  الليمون  مع عصير  اروي عطشك 
رشفة كل  في  رائعة  ونكهة  الطبيعية  والمحليات 
Quench your thirst with our refreshing lemonades, crafted with zesty lemons, 
natural sweeteners, and a burst of flavor in every sip.

CLASSIC LEMONADE المغربي 	النعناع  OMR 3
| مياه غازية عصير ليمون | عسل 
Lemon Juice | Honey | Soda water

HAJJAR LEMONADE ليمون حجار 	عصير  OMR 3.2
شاي حجار | باشن فروت | ليمون
Hajjar tea | Passionfruit | Lemon

الفاخر الشاي  رحلة 

N - Nuts  |  D - Dairy  |  V - Vegetarian  |  VG - Vegan  |
SF -  Seafood  |  S - Spicy  |  E - Egg  |  GF - Gluten-free 
Menu items may contain or come into contact with allergens. Ask our staff for more information. 
All prices are in Omani Rials and subject to 8% service charge, 5% VAT and 4% Tourism Tax.

OMR 2.5



Milk Shakes
مثالي مع الآيس كريم يقاوم، والممزوج بشكل  الذي لا  الحليب  الخالصة مع مخفوق  بالمتعة  احظى 
توصف متعة لا  على  للحصول  اللذيذة  النكهات  من  ومجموعة  محلياًً  المصنوع 
Experience pure indulgence with our irresistible milkshakes, blended to perfection with house 
made ice cream and an array of delectable flavour’s for a truly decadent delight.

ALMOND DATE DELIGHT حلوى التمر باللوز	 OMR 4
تمر | لوز | حليب
Dates | Almond | Milk.

FIGGY FANTASY فانتاسي 	تين  OMR 4
تين | آيس كريم | حليب | عسل
Figs | Ice cream | Milk | Honey

Health Boosters
المشرقة الصيف  أيام  في  المثالي  بحرفية، ملاذك  مُُعد  مزيج منعش 
Refreshing blends with care, perfect for nourishing down on any sunny day.

PINEAPPLE DETOX: ديتوكس 	باينابل  OMR 3.5
| سبيرولينا اناناس   | | مناعة  السموم  التخلص من   | الطاقة 
Energy | Detox | Immunity | Pineapple | Spirulina
وفيتامينات ب5 وج الفوليك  كاروتين وحمض  بيتا  الغذائية:   العناصر 
والألياف والصوديوم  والبوتاسيوم  والفوسفور  والمغنيسيوم  والكالسيوم 
Nutrients: Beta carotene, folic acid, vitamins B5 and C, calcium, magnesium, 
phosphorus, potassium, sodium and fiber

HEALTHY SKIN: بشرة صحية	 OMR 4
| التوت البري | البطيخ  | التخلص من السموم | بشرة نضرة  الطاقة 
Energy |detox | glowing skin Watermelon | raspberry
وفيتامينات ب3 وج الفوليك  كاروتين وحمض  بيتا  الغذائية:  العناصر 
والكبريت والصوديوم  والبوتاسيوم  والفوسفور  والمغنيسيوم  والكالسيوم 
Nutrients: beta carotene, folic acid, vitamins B3 and C, calcium, magnesium, 
phosphorus, potassium, sodium and sulfur

PAPAYA BOOST : بابايا بوست	 OMR 4
.الهضم | التخلص من السموم | الطاقة | البابايا | أناناس | البطيخ | موز
Digestion | Detox | Energy | Papaya | pineapple | watermelon | banana
والمغنيسيوم والكالسيوم  وج  وفيتامين ب1 وب3 وب6  الفوليك  كاروتين وحمض  بيتا  الغذائية:  العناصر 
والكبريت والصوديوم  والبوتاسيوم  والمنغنيز  والفوسفور 
Nutrients: Beta-carotene, folic acid, vitamin B1, B3, BS, B6 and C, calcium, magnesium,
manganese phosphorus, potassium, sodium and sulphur

الحليب مخفوق 

الصحة معززات 

N - Nuts  |  D - Dairy  |  V - Vegetarian  |  VG - Vegan  |
SF -  Seafood  |  S - Spicy  |  E - Egg  |  GF - Gluten-free 
Menu items may contain or come into contact with allergens. Ask our staff for more information. 
All prices are in Omani Rials and subject to 8% service charge, 5% VAT and 4% Tourism Tax.



Zahrat Al Za’afaran
Crocus sativus, commonly known as saffron crocus or autumn crocus, is a spe-
cies of flowering plant in the iris family Iridaceae. A cormous autumn-flowering 
cultivated perennial, unknown in the wild, it is best known for the culinary use of 
its floral stigmas as the spice saffron.



Tin 
Figs from Jabal Akhdar are referred to as syconium and are tear-shaped, with a 
green skin that may ripen toward purple or brown and a sweet soft reddish flesh 
containing numerous crunchy seeds. The figs that grow on the tree are called 
fruits, but they are actually inside-out flowers. Each fig is hollow and filled with 
tiny buds and it is from these buds that the seeds develop. Fresh figs will have 
high levels of fiber and antioxidants but on the other hand; dried figs have been 
found to have higher levels of calcium, potassium and iron than other dried 
fruits.
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Aerated Beverages
الغازية النكهات  من  متنوعة  تشكيلة  الفوارة،  المشروبات  من  المميزة  باقتنا  مع  أرو ظمأك 
ذائقتك وإنعاشك في كل حين اللذيذة لإمتاع  والصودا 
Quench your thirst with our selection of refreshing soft drinks, offering a variety of fizzy 
favourites and flavourful sodas to delight your taste buds and cool you down on any occasion.

COKE - 350ML		  	 		كوكا كولا    OMR 2.5
DIET COKE - 350ML	  	 	 كوكا كولا دايت   OMR 2.5
COKE ZERO - 350ML	  	 	كوكا كولا زيرو   OMR 2.5
SPRIT - 350ML			  	سبرايت   OMR 2.5
FANTA - 350ML		  		فانتا    OMR 2.5
SODA WATER - 350ML	 	 ماء الصودا   OMR 2.5
TONIC WATER - 350ML	 التونيك   	 ماء  OMR 2.5
BITTER LEMON - 350ML	 المر   	الليمون  OMR 2.5
GINGER ALE - 350ML		 الزنجبيل   	شراب  OMR 2.5
GINGER BEER - 350ML	 الزنجبيل   	  بيرة  OMR 2.5

Energy Drink
REDBULL - 250ML		  	 ريد بل   OMR 2.5
REDBULL ZERO - 250 ML        صفر ريد بل 	 OMR 3.5

Water Selection
المياه من  تقدم كلاًً  التي  الخاصة،  المياه  الفاخرة من  بتشكيلتنا  نفسك  دلل 
الرقي على كل رشفة من  لمسة  لتضفي  الفوارة  والمياه  المنعشة  .النقية 
Indulge in our selection of in-house water, offering both refreshing still water and
effervescent sparkling water for a touch of luxury with every sip.

STILL WATER مياه ستيل	 OMR 1.800
أمثل استثنائي وترطيب  لمذاق  الجودة  فائقة  نقية  مياه شرب 
Premium purified drinking water for exceptional taste and hydration.

SPARKLING WATER 	 مياه فوارة	 OMR 2.000
وتنعشها بحواسك  تحلق  منعشة  فوارة  .مياه 
Refreshing effervescent water to invigorate your senses.

الغازية المشروبات 

الطاقة مشروب 

المياه اختيار 




